



Oct. 2019 Volume 27 No. 5
2019年10月 第27卷 第5期

证据科学

Evidence Science

- 民事诉讼证明妨碍及制裁措施之选择 赵信会
 公安讯问笔录于民事诉讼中的证据能力及证明力探究 包冰锋
 论书证收集程序的现实困境与模式选择 曹建军
 法证科学中的情境偏差和交叉污染
 [澳] Gary Edmond [澳] Jason M. Tangen
 [澳] Rachel A. Searston [澳] Itiel E. Dror 王进喜 朱海译
 鉴定意见“优良性”判别和量化的规范方法研究
 [瑞士] A. Biedermann [意大利] S. Bozza [瑞士] F. Taroni
 [意大利] Paolo Garbolino 李冰 岳鹏飞译

中国政法大学

ISSN 1674-1226



CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

证据科学

(双月刊)

2019年第 27 卷第 5 期

2019年 10 月 25 日出版

· 民事证据专题 ·

- 民事诉讼证明妨碍及制裁措施之选择 赵信会 • 517 •
公安讯问笔录于民事诉讼中的证据能力及证明力探究 ... 包冰锋 • 527 •
论书证收集程序的现实困境与模式选择 曹建军 • 537 •
正确理解民事诉讼再审中“新的证据”之内涵 马 龙 • 549 •
民事诉讼中鉴定意见的表述与适用研究 马陈骏 杜志淳 • 562 •

· 证据法学 ·

- 易经中的证据法文化事实研究 曹艳琼 • 577 •

· 证据科学 ·

- 法证科学中的情境偏差和交叉污染
... [澳] Gary Edmond [澳] Jason M. Tangen [澳] Rachel A. Searston
..... [澳] Itiel E. Dror 王进喜 朱海译 • 588 •
鉴定意见“优良性”判别和量化的规范方法研究
..... [瑞士] A.Biedermann [意大利] S.Bozza [瑞士] F.Taroni
..... [意大利] Paolo Garbolino 李冰 岳鹏飞 译 • 608 •

· 法庭科学 ·

- 牙齿编码系统在个体识别中的研究与应用
..... 范飞 吕途 李刚, 等 • 621 •
《证据科学》杂志注释体例 • 640 •

Evidence Science

Volume 27 Number 5 Oct. 25, 2019

Contents

- Choice of solution on obstruction of proof and sanctions in civil litigations.**
..... *Zhao Xinhui* (517)
- Evidence ability and probative force of the interrogation record of public security agency in civil procedure.** *Bao Bingfeng* (527)
- The realistic dilemmas and mode selection of documents collection procedure.** *Cao Jianjun* (537)
- To correctly understand the connotation of “new evidence” in retrial of civil procedure.** *Ma Long* (549)
- An study on the expression and applicability of judicial appraisal opinions in civil proceedings.** *Ma Chenjun* *Du Zhichun* (562)
- Study on culture of evidence law in “I CHING”.** *Cao Yanqiong* (577)
- Contextual bias and cross-contamination in the forensic sciences: the corrosive implications for investigations, plea bargains, trials and appeals.**
..... *Gary Edmond* *Jason M. Tangen* *Rachel A. Searston*
..... *Itiel E. Dror* *Translated by Wang Jinxi* *Zhu Hai* (588)
- A formal approach to qualifying and quantifying the ‘goodness’ of forensic identification decisions.** *A. Biedermann* *S. Bozza* *F. Taroni*
..... *Paolo Garbolino* *Translated by Li Bing* *Yue Pengfei* (608)
- The research and application of dental codes in human identification.**
..... *Fan Fei* *Lu Tu* *Li Gang, et al* (621)